
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 18/12/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
ΘΕΜΑ: «Αναβλητικότητα στις εξορύξεις υδρογονανθράκων των Ιωαννίνων» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε συνέχεια της υπ΄ Αριθμ. 1104/28-11-2022/ΔΚΕ/ΒτΕ ερώτησής μας και των ληφθεισών 
απαντήσεων επ΄ αυτής, είχε συναχθεί το συμπέρασμα ότι η εταιρεία - Μισθωτής, στην 
οποία είχε παραχωρηθεί το δικαίωμα έρευνας και εκμετάλλευσης υδρογονανθράκων στη 
χερσαία περιοχή των Ιωαννίνων, θα προχωρούσε, αφού θα προετοιμάζονταν όλες οι 
απαραίτητες εργασίες, σε σχεδιαζόμενη όρυξη ερευνητικής γεώτρησης. Άλλωστε, το εν 
λόγω εγχείρημα εντασσόταν εκείνη την εποχή στην πανηγυρική κήρυξη από τον 
Πρωθυπουργό της εκκίνησης των προσπαθειών για την εξερεύνηση του υπεδάφους της 
χώρας μας με σκοπό τον εντοπισμό πιθανών κοιτασμάτων υδρογονανθράκων. Ωστόσο 
όμως, σε πρόσφατα δημοσιεύματα που είδαν το φως της δημοσιότητας, παρατηρείται μια 
αναβλητικότητα έως του βαθμού της πλήρους αποχωρήσεως του Μισθωτή, διότι 
διαπιστώνεται πλήρη αβουλία στη συνέχιση του αναφερόμενου εγχειρήματος εξαιτίας είτε 
προσφυγών είτε εκδικάσεων αυτών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως μας ενημερώσετε, δεδομένου ότι πέρυσι κιόλας το ΥΠΕΝ είχε εγκρίνει 
τους περιβαλλοντικούς όρους για την ερευνητική γεώτρηση στα Ιωάννινα, τι ακριβώς 
συμβαίνει σχετικά με τις προθέσεις της εταιρίας - Μισθωτή για τη συνέχιση του έργου της 
στην αδειοδοτηθείσα εκ του ΥΠΕΝ περιοχή των Ιωαννίνων; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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